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I. Inleidende uiteenzetting van  

minister Bernard Clerfayt  

I. Exposé introductif du  

ministre Bernard Clerfayt 
 

Minister Bernard Clerfayt legt uit dat de bedoeling van 

deze tekst, die twee artikelen bevat, erin bestaat in te stemmen 

met een samenwerkingsakkoord tussen het Brussels 

Hoofdstedelijk Gewest en de GGC zodat de 

dienstenintegrator voor de uitwisseling van elektronische 

gegevens van de GGC gemeenschappelijk is met die van het 

Brussels Hoofdstedelijk Gewest. De minister herinnert eraan 

dat de bevordering van de uitwisseling van elektronische 

gegevens essentieel is om het leven van de burgers te 

vereenvoudigen. Hij herinnert eraan dat dienstenintegratie in 

de ordonnantie van 8 mei 2014 wordt gedefinieerd als de 

organisatie van uitwisseling van elektronische gegevens 

tussen de participerende overheidsdiensten onderling. 

Momenteel vallen de gegevensuitwisselingen met de GGC 

niet allemaal binnen een volledig en perfect regelgevend 

kader. Tegenover de intensivering van de 

gegevensuitwisseling tussen de overheden en de partners met 

opdrachten van openbare orde, en in de context van 

verstrenging van de nationale en internationale 

verplichtingen, met name deze opgelegd door de AVG, is een 

wettelijke grondslag nodig voor de gegevensverwerkingen 

van de GGC. De ordonnantie strekt ertoe de GGC op te nemen 

in het netwerk van elektronische gegevensuitwisselingen. Het 

betreft de overname van de materies die door Iriscare zullen 

worden beheerd. Dankzij dit akkoord zou de GGC de 

bestaande structuren kunnen gebruiken. De minister herinnert 

eraan dat het ontwerp ertoe strekt het samenwerkingsakkoord 

goed te keuren dat al was goedgekeurd door de vorige 

Regering. 

 

 

Le Ministre Bernard Clerfayt explique que ce texte, 

comportant deux articles, vise à porter assentiment à un 

accord de coopération entre la Région de Bruxelles-Capitale 

et la COCOM afin que l’intégrateur de services d’échanges 

de données électroniques de la COCOM soit commun avec 

celui de la Région de Bruxelles-Capitale. Le Ministre 

rappelle que la promotion de l’échange de données 

électroniques est essentielle à la simplification de la vie des 

citoyens. Il rappelle que l’ordonnance du 8 mai 2014 définit 

l’intégration de services comme l’organisation d’échanges 

de données électroniques entre les services publics 

participants entre eux. Actuellement les échanges de 

données avec la COCOM ne s’inscrivent pas toutes dans un 

cadre réglementaire complet et parfait, et face à 

l’intensification des échanges de données entre les 

administrations publiques et les partenaires investis de 

missions d’ordre public, et dans le contexte 

d’alourdissement des obligations nationales et 

internationales imposées notamment par le RGPD, il faut un 

fondement légal de traitement des données par la COCOM. 

L’ordonnance vise à inclure la COCOM dans le réseau 

d’échanges de données électroniques. Cela concerne la 

reprise des matières qui seront gérées par Iriscare. Cet 

accord permettrait à la COCOM d’utiliser les structures 

existantes. Le Ministre rappelle que le projet vise à 

approuver l’accord de coopération qui avait déjà été 

approuvé par le précédent Gouvernement. 
 

II. Algemene bespreking 
 

II. Discussion générale 
 

De heer Sevket Temiz benadrukt dat de PS-fractie 

voorstander is van deze ordonnantie, die het mogelijk zal 

maken om de rollen te verduidelijken. Bijgevolg zal de PS 

deze tekst steunen, die een regelgevend kader vormt. 

 

De heer Emmanuel De Bock verzekert dat de DéFI-fractie 

ook voor de voorgestelde tekst zal stemmen. 

 

Mevrouw Farida Tahar steunt deze ordonnantie in naam 

van de Ecolo-fractie en vermeldt daarbij dat de Raad van State 

geen bijzondere opmerkingen heeft gemaakt. De 

volksvertegenwoordigster herinnert aan de steun van Ecolo 

voor dit ontwerp dat de uitwisseling van gegevens zal 

vergemakkelijken met naleving van de algemene regelgeving 

inzake gegevensbescherming. 

 

De heer David Leisterh preciseert dat de MR voor deze 

tekst zal stemmen, maar graag had geweten welke soort 

gegevens gecentraliseerd werden, en of er prioriteiten werden 

opgesteld. 

 

Mevrouw Khadija Zamouri herinnert eraan dat deze 

ordonnantie, die de privacy van de burgers beschermt, de 

steun van Open Vld heeft. 

 

M. Sevket Temiz souligne que le groupe PS est en faveur 

de cette ordonnance qui permettra de clarifier les rôles. Dès 

lors le PS soutiendra ce texte qui constitue un cadre 

réglementaire. 

 

M. Emmanuel De Bock assure que le groupe Défi votera 

également en faveur du texte proposé. 

 

Mme Farida Tahar, au nom du groupe Ecolo, soutient 

cette ordonnance, en précisant que le Conseil d’Etat n’a pas 

fait de remarques particulières. La députée rappelle le 

soutien d’Ecolo pour ce projet qui facilitera l’échange des 

données en respectant la réglementation générale sur la 

protection des données. 

 

 

M. David Leisterh précise que le MR votera en faveur de 

ce texte, mais aurait aimé savoir quel type de données serait 

centralisées, et si des priorités seraient établies.  

 

 

Mme Khadija Zamouri rappelle que cette ordonnance 

qui protège la vie privée des citoyens a le soutien de  

l’Open Vld. 
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Minister Bernard Clerfayt bedankt de commissieleden 

voor de positieve reactie. Er dient aan te worden herinnerd dat 

er niet enorm veel uitdagingen zijn, maar dat het, zoals de 

volksvertegenwoordigers hebben gezegd, erom gaat alle 

regels inzake privacy na te leven. Er zijn gegevens 

uitgewisseld tussen de besturen en de GGC, maar geen enkele 

juridische tekst omkaderde dat. Er mocht geen andere 

gegevensintegrator worden gekozen voor de GGC als voor 

het Gewest, om de vereenvoudiging van de uitwisselingen te 

garanderen. 

 

Voorts geeft de spreker bij wijze van voorbeeld aan dat 

het, gelet op de invoering van het Brussels systeem voor 

kinderbijslag, noodzakelijk is om over gegevens te 

beschikken inzake het aanslagbiljet voor de verhoogde 

bijslagen. Daarvoor is een toegang tot de gegevens van de 

FOD Financiën nodig, maar dat zou voor alle 

gegevenscategorieën kunnen werken: er zullen talrijke 

toepassingen zijn en het is de bedoeling om dezelfde 

gegevensintegrator te hebben op alle niveaus. Bovendien 

herinnert de minister eraan dat de Regering zich binnenkort 

zal uitspreken over een gelijkaardig ontwerp met de  COCOF. 

Het belangrijkste is de eerbiediging van de persoonsgegevens. 

 

 

Le Ministre Bernard Clerfayt remercie les membres de 

la commission pour l’appréciation positive. Il est rappelé 

qu’il n’y a pas énormément d’enjeux mais qu’il s’agit, 

comme précisé par les députés, de respecter toutes les règles 

relatives à la vie privée. Il y a déjà eu des échanges de 

données entre les administrations et la COCOM,  mais aucun 

texte juridique ne l’encadrait. Il ne fallait pas choisir un 

intégrateur de données différent pour la COCOM que celui 

de la Région, afin de garantir la simplification des échanges. 

 

 

Par ailleurs, l’orateur indique à titre d’exemple, que vu 

la mise en œuvre du système bruxellois d’allocations 

familiales, il est nécessaire de disposer des données relatives 

à l’avertissement-extrait de rôle pour les allocations 

majorées. Pour ce faire, cela nécessite un accès aux données 

du SPF finances, mais cela pourra fonctionner dans toutes 

les catégories de données : les applications seront très 

nombreuses, et la volonté est d’avoir le même intégrateur de 

données à tous les niveaux. Par ailleurs, le Ministre rappelle 

que le Gouvernement se prononcera bientôt sur un projet 

similaire avec la COCOF. L’orateur rappelle que le plus 

important est le respect des données privées.  

 

III. Artikelsgewijze bespreking en 

stemmingen 

 

III. Discussion des articles et votes 

 

Artikelen 1 en 2 

 

Deze artikelen lokken geen enkele commentaar uit. 

 

 

Stemmingen 
 

De artikelen 1 en 2 wordt aangenomen bij eenparigheid 

van de 15 aanwezige leden. 

 

 

Articles 1er et 2 

 

Ces articles ne suscitent aucune commentaire. 

 

 

Votes 

 

Les articles 1er et 2 sont adoptés à l’unanimité des  

15 membres présents. 

 

IV. Stemming over het geheel van 

het ontwerp van ordonnantie 

 

IV. Vote sur l’ensemble du projet 

d’ordonnance 

Het ontwerp van ordonnantie wordt in zijn geheel 

aangenomen bij eenparigheid van de 15 aanwezige leden. 

 

Le projet d’ordonnance, dans son ensemble, est adopté à 

l’unanimité des 15 membres présents. 

 

 Vertrouwen wordt geschonken aan de rapporteur 

voor het opstellen van het verslag. 

 

 Confiance est faite au rapporteur pour la rédaction du 

rapport. 

 

 

De Rapporteur                                                       De Voorzitter Le Rapporteur                                                     Le Président 

 

Hasan KOYUNCU                                       Michaël VOSSAERT 

 

Hasan KOYUNCU                                     Michaël VOSSAERT 


